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  OBČINA CERKLJE 
  NA GORENJSKEM 

 
Trg Davorina Jenka 13, 
 4207 Cerklje na Gorenjskem 
e-mail:obcinacerklje@siol.net 

� 04/ 2815820,�  04/ 28 15 800 

 
Številka:    032-07/2010-05 
Datum:      1. 3. 2011 

 
 

Z A P I S N I K 
 
4. redne seje Občinskega sveta Občine Cerklje na Gorenjskem, ki je bila v ponedeljek, 28. 2. 
2011 ob 16. uri, v sejni sobi Občine Cerklje na Gorenjskem, Trg Davorina Jenka 13, 4207 
Cerklje na Gorenjskem. 
 
 
PRISOTNI:      
Svetnice in svetniki:  Janez Korbar, Silva Dolinar, Matjaž Črnič, Blaž Kaplenik,  
  Klavdija Frelih, Miha Zevnik, Jože Ipavec, Anton Kopitar,  
  Vlado Ahčin, Marinka Rezar, Ciril Repnik, Marko Bolka,  
  Franci Sirc, Ana Remškar, Miha Janhar, Jaka Ciperle  
 
Odsotni svetnice                    -   
in svetniki:   
 
Občinska uprava:             Franc Čebulj - župan, Marta Jarc – direktorica občinske uprave,  
                                              Dragi Jerič, Andreja Jerala, Zdravko Kastelic, Metod Kropar, 
                                              Majda Stare in Jana Jenko kot zapisnikarica 
 
Vabljeni k posameznim  
točkam dnevnega reda:  Saša Pegam – Komunala Kranj, Viktor Erzar – predsednik  
                                               Nadzornega odbora Občine Cerklje  
                                                                    
Novinarji:    Jasna Paladin – Gorenjski Glas, Ana Jagodic – Radio Kranj   

  
Ostali prisotni:   Tone Ušeničnik 
 
 
Dnevni red:  

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
2. Obravnava in potrditev zapisnika 3. redne seje, z dne 13.1.2011, in zapisnika 1. 

korespondenčne seje, ki je potekala od 28.-31.1.2011 
3. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o statusnem preoblikovanju javnega 

podjetja Komunala Kranj, p.o. v Komunalo Kranj, javno podjetje, d.o.o. - osnutek 
4. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi skupnega organa Mestne 

občine Kranj ter občin Cerklje na Gorenjskem, Jezersko, Naklo, Medvode, Preddvor 
in Šenčur za izvrševanje ustanoviteljskih pravic v javnem podjetju Komunala Kranj, d. 
o. o. - osnutek 

5. Spremembe in dopolnitve Pogodbe o ustanovitvi  javnega podjetja Komunala Kranj, 
javno podjetje, d.o.o. 

6. Spremembe in dopolnitve Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine 
Cerklje na Gorenjskem - predlog 

7. Letni program prodaje finančnega premoženja Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 
2011 - predlog 
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8. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Cerklje na 
Gorenjskem za leto 2011  - predlog (skrajšani postopek) 

9. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o avtotaksi prevozih na območju Občine 
Cerklje na Gorenjskem - predlog (skrajšani postopek) 

10. Pravilnik o sofinanciranju javnih kulturnih programov in projektov v Občini Cerklje na 
Gorenjskem - predlog 

11. Pravilnik o sofinanciranju letnega programa športa v Občini Cerklje na Gorenjskem - 
predlog 

12. Letni program športa v Občini Cerklje na Gorenjskem za leto 2011 – predlog 
13. Svetniška vprašanja in pobude 
14. Poročilo župana  
 
 

 

 

Ad 1. 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
 
Župan Franc Čebulj je ugotovil sklepčnost, navzočih je bilo 14 članic in članov občinskega 
sveta.  
 
Prisotnim je predlagal, da se sprejme zgoraj navedeni dnevni red. 

1. SKLEP: 
Sprejme se predlagani dnevni red.  
 
Prisotnih je bilo 14 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali za predlagani dnevni red. 
 
  
Ad 2. 
Obravnava in potrditev zapisnika 3. redne seje z dne 13.1.2011 in zapisnika 1. 
korespondenčne seje, ki je potekala od 28.-31.1.2011 
 
Pripomb na zapisnik redne in korespondenčne seje ni bilo. 
 
Župan Franc Čebulj je predlagal v sprejem naslednji 

2. SKLEP: 
Sprejme se zapisnik 3. redne seje z dne 13.1.2011 in zapisnik 1. korespondenčne seje, 
ki je potekala od 28.-31.1.2011. 
 
Prisotnih je bilo 14 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali za sprejem sklepa. 
 
 
Ad 3.  
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o statusnem preoblikovanju javnega 
podjetja Komunala Kranj, p.o. v Komunalo Kranj, javno podjetje, d.o.o. - osnutek 
 
Saša Pegam – Komunala Kranj. Povedala je, da se Odlok o statusnem preoblikovanju 
javnega podjetja Komunala Kranj, p.o. usklajuje z Zakonom o upravljanju kapitalskih naložb v 
delu, kjer je imel Svet ustanoviteljev Komunale Kranj - svet županov, ki je bil ustanovljen z 
Zakonom o lokalni samoupravi, pravico imenovati direktorja in sprejemati poslovna in letna 
poročila. Z usklajevanjem aktov se prenašajo določene pristojnosti Sveta ustanoviteljev na 
Skupščino podjetja. Hkrati so se lastniki sedmih občin odločili, da se namesto trotirnega 
sistema (Nadzorni svet, Svet ustanoviteljev in Skupščina) uvede enotirni sistem in postane 
Skupščina podjetja tudi nadzorni organ, kar je možno po Zakonu o gospodarskih družbah. S 
tem se znižujejo stroški, hkrati pa občine preko mestnega in občinskih svetov dobijo večji 
vpliv na delo Komunale Kranj. V Mestni občini Kranj so spremembe že potrdili, Komunala je 
upoštevala pripombe Statutarno pravne komisije. Spremenjeni in dopolnjeni odloki so dani v 
sprejem občinskim svetom, s spremembami družbene pogodbe se občinski svet samo 
seznanja, sprejela jo bo Skupščina podjetja. V nadaljevanju je obrazložila spremembe in 
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dopolnitve Odloka o statusnem preoblikovanju javnega podjetja Komunala Kranj (dejavnosti, 
deleži, glasovalne pravice itd.). Do sedaj so bili župani občin v Svetu ustanoviteljev, po 
uskladitvi z zakonodajo bo Skupščina podjetja tudi nadzorni organ, kjer bodo imeli polno 
pravico glasovanja za posamezno občino imenovani predstavniki občinskih svetov. Župan po 
novem ne bo član Skupščine podjetja.  
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo. 
 
Marko Bolka -  je vprašal, zakaj Statutarno pravna komisija Občine Cerklje ni prejela v 
obravnavo predloga sprememb.  
Saša Pegam je odgovorila, da razen v Mestni občini Kranj, predlog po drugih občinah še ni 
bil obravnavan. Občina Cerklje ga obravnava kot druga občina po vrsti. 
 
Miha Zevnik – je pripomnil, da je bil do sedaj nadzorni svet izvoljen s strani občinskih svetov,  
sestavljen je bil po zakonu o nadzornih organih in je jamčil s svojo lastnino za vodenje 
družbe. Sedaj bo skupščina večja in ga zanima, ali bo imela vsaka občina samo enega 
predstavnika in če glede na število glasov nosi večjo odgovornost.  
Saša Pegam  je odgovorila, da je bil nadzorni organ sestavljen iz petih članov iz MO Kranj, 
po en član iz ostalih šestih občin in trije člani so bili imenovani s strani delavcev. Nadzorni 
organ je praktično dajal samo mnenja, njegove pristojnosti so bile določene z družbeno 
pogodbo. 
Župan Franc Čebulj je dodal, da se bodo do naslednje obravnave predlagane spremembe še 
proučile in če bo potrebna pravna pomoč, bo svetovala Statutarno pravna komisija. 
 
V krajši razpravi so Janez Korbar, Saša Pegam, župan Franc Čebulj, Ana Remškar, Franc 
Sirc in Jože Ipavec razpravljali o obsegu pravic posameznih občin pri odločanju, izločanju 
vpliva županov, imenovanju predstavnikov občin v skupščino, spremembi imena Komunala 
Kranj, postopku izstopa iz družbe in o vključevanju boljših rešitev v predlog Odloka o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o statusnem preoblikovanju javnega podjetja Komunala 
Kranj, p.o. v Komunalo Kranj, javno podjetje, d.o.o. 
  
 
Župan Franc Čebulj je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal v sprejem naslednji 

3. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme osnutek Odloka o spremembah 
in dopolnitvah Odloka o statusnem preoblikovanju javnega podjetja Komunala Kranj, 
p.o. v Komunalo Kranj, javno podjetje, d.o.o., v predloženem besedilu. 
 
Prisotnih je bilo 16 svetnikov in svetnic in vsi so glasovali za sprejem sklepa.  
  
 
Ad 4. 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi skupnega organa Mestne 
občine Kranj ter občin Cerklje na Gorenjskem, Jezersko, Naklo, Medvode, Preddvor in 
Šenčur za izvrševanje ustanoviteljskih pravic v javnem podjetju Komunala Kranj, d. o. 
o. – osnutek 
 
Obrazložitev osnutka Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi skupnega 
organa Mestne občine Kranj ter občin Cerklje na Gorenjskem, Jezersko, Naklo, Medvode, 
Preddvor in Šenčur za izvrševanje ustanoviteljskih pravic v javnem podjetju Komunala Kranj, 
d. o. o.  (v nadaljevanju: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi skupnega 
organa) je podala Saša Pegam - Komunala Kranj. Povedala je, da je bil po zakonu o lokalni 
samoupravi leta 2007 ustanovljen skupni organ oz. organ županov, ki je usklajeval politiko 
občin glede cen, javnih služb itd. Obrazložila je uskladitve Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o ustanovitvi skupnega organa (prenos pristojnosti  na skupščino, 
imenovanje direktorja, sprejemanje zaključnega računa). 
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo. 
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Miha Zevnik – je vprašal, če bodo vsi odloki, ki se obravnavajo, stopili v veljavo istočasno.     
Saša Pegam je odgovorila, da se bodo po potrditvi odlokov v enakem besedilu na vseh 
sedmih svetih občin ustanoviteljic, spremembe vnesle v družbeno pogodbo, s katero se 
svetniki seznanjajo. Družbena pogodba se potrjuje na skupščini z dvotretjinsko večino in ko 
bo le-ta vpisana v sodni register, stopijo v veljavo tudi obravnavani odloki.      
 
 
Po končani razpravi je župan Franc Čebulj zaključil to točko dnevnega rada in predlagal v 
sprejem naslednji: 
      4. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme osnutek Odloka o spremembah 
in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi skupnega organa Mestne občine Kranj ter občin 
Cerklje na Gorenjskem, Jezersko, Naklo, Medvode, Preddvor in Šenčur za izvrševanje 
ustanoviteljskih pravic v javnem podjetju Komunala Kranj, d. o. o.,  v predloženem 
besedilu. 
  

Prisotnih je bilo 16 svetnikov in svetnic in vsi so glasovali za sprejem sklepov.  
 
 
Ad 5.  
Spremembe in dopolnitve Pogodbe o ustanovitvi  javnega podjetja Komunala Kranj, 
javno podjetje, d.o.o. 
Obrazložitev je podala Saša Pegam. Povedala je, da se vse spremembe iz odloka vnesejo v 
družbeno pogodbo. V predloženem gradivu so vnesene spremembe in dopolnitve vidno 
označene. Obrazložila je postopek potrditve družbene pogodbe.     
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Franc Čebulj predlagal, da se sprejme  

5. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem se je seznanil s spremembami in 
dopolnitvami Pogodbe o ustanovitvi  javnega podjetja Komunala Kranj, javno podjetje, 
d.o.o. 
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali za sprejem sklepa.  
 
 
Ad 6.  
Spremembe in dopolnitve Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine 
Cerklje na Gorenjskem - predlog 
Andreja Jerala je povedala, da uredba določa, da se letni načrt razpolaganja z nepremičnim 
premoženjem med letom lahko dopolnjuje.  Obrazložila je spremembe in dopolnitve načrta. 
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo. 
 
Ana Remškar – je prosila za obrazložitev nepremičnine - stanovanjska stavba pod 
zaporedno številko 18. Vprašala je, če se v načrtu upoštevajo tudi vloge občanov za nakup 
zemljišč. 
Andreja Jerala in župan Franc Čebulj sta obrazložila, da gre po geodetskih podatkih za 
stanovanjsko stavbo, ki je porušena. Del zemljišča se je ob širitvi ceste v Dvorjah namenil za 
izgradnjo pločnika, preostali del zemljišča se bo prodal. Občina upošteva vloge občanov, ki 
nujno potrebujejo zemljišče, na primer za pridobitev gradbenega dovoljenja, za občino pa je 
smiselno in gospodarno, da ta zemljišča odproda.  
 
Anton Kopitar – zanimala ga je planirana vrednost prodaje vseh naštetih zemljišč.     
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da se za vsako zemljišče pridobi cenitev uradnega cenilca. 
Vrednosti zemljišča so ocenjene po različnih kriterijih (vrsta zemljišča, urejenost, 
namembnost). 
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Po razpravi je župan Franc Čebulj predlagal, da se sprejme 
6. SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme  Načrt ravnanja z nepremičnim 
premoženjem Občine Cerklje na Gorenjskem. 
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali za sprejem sklepa.  

 
 

Ad 7.  
Letni program prodaje finančnega premoženja Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 
2011 - predlog 
Obrazložitev k tej točki je podala Marta Jarc. Obrazložila je izvedene aktivnosti za izgradnjo 
doma starejših Taber (podpis pogodb za odkup zemljišč in projektne dokumentacije). V 
nadaljevanju bo Občina prodala Socialno varstveni zavod Taber (v nadaljevanju SVZ Taber) 
v celoti skupaj z vsem premoženjem, z namenom, da se zagotovi izgradnja doma starejših 
občanov skladno z določili koncesijske pogodbe. Za prodajo finančnega premoženja je 
predviden javni razpis po metodi javnega zbiranja ponudb. Občinskemu svetu  je predložen 
dodatni sklep, s katerim se predlaga potrditev izklicne cene odprodaje finančnega 
premoženja za odprodajo SVZ Taber. Na podlagi uredbe, ki določa odprodajo finančnega 
premoženja, je bilo to premoženje ocenjeno in izdelana cenitev pooblaščenega cenilca. 
Obrazložila je izdelano cenitev in višino izklicne cene odprodaje finančnega premoženja. 
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo. 
 
Miha Zevnik – je vprašal, če bo prenos veljal takoj ali bo Občina določeno obdobje še imela 
vpliv na SVZ Taber.  
Marta Jarc je odgovorila, da se z javnim razpisom za prodajo pravne osebe po plačilu 
kupnine prenese tudi ustanoviteljski delež.    
     
 
Drugih razpravljavcev ni bilo, zato je župan Franc Čebulj predlagal, da se sprejmeta 
naslednja sklepa: 

7. SKLEP: 
Sprejme se Letni program prodaje finančnega premoženja Občine Cerklje na 
Gorenjskem za leto 2011, ki se objavi v Uradnem vestniku Občine Cerklje na 
Gorenjskem. 
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali za sprejem sklepa.  
 
in 
 

8. SKLEP: 
Izklicna cena za odprodajo finančnega premoženja Občine Cerklje na Gorenjskem, to 
je za odprodajo Socialno varstvenega zavoda Taber, Trg Davorina Jenka 13, 4207  
Cerklje na Gorenjskem, matična št. 2346516 in sicer za odprodajo 100% deleža Občine 
Cerklje na Gorenjskem v navedeni pravni osebi, znaša 1.202.000,00 EUR.  
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali za sprejem sklepa.  
 
 
Ad 8. 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Cerklje na 
Gorenjskem za leto 2011  - predlog (skrajšani postopek) 
Dragica Jerič je obrazložila Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine 
Cerklje na Gorenjskem za leto 2011 (v nadaljevanju rebalans). Prihodki proračuna so od 
predloga proračuna manjši za 1.200.000,00 evrov. V predlogu proračuna so bila ta sredstva 
predvidena za prodajo zemljišč, ki bi jih Občina kupila od SVZ Taber. Ugotovljeno je bilo, da 
je SVZ Taber zasebni zavod, zato se ne bo prodalo zemljišče, ampak se bo prodal vloženi 
finančni delež. Odhodki v rebalansu se glede na sprejeti proračun znižujejo za 1.341.458,00 
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evrov. Obrazložila je nastale spremembe oz. odstopanja na odhodkih, večjo spremembo 
predstavlja izdatek za nakup zemljišč v Zalogu za širitev javnega zavoda OŠ Davorina Jenka 
Cerklje. Planirana poraba se glede na sprejeti proračun spreminja na več postavkah, 
odstopanja so razvidna iz posebnega dela proračuna in načrta razvojnih programov. Skupna 
vrednost proračuna znaša 13.244.413,00 evrov. Odhodki in izdatki iz proračuna ter prihodki 
in prejemki proračuna so prikazani v obrazložitvi rebalansa na strani 4, tabela 3.  
 
Župan Franc Čebulj je dodatno obrazložil rebalans. Povedal je, da se je pokazala možnost 
odkupa zemljišč v Zalogu za namen širitve šolskega prostora. Obrazložil je pogovore s 
Kmetijsko zadrugo Cerklje, ki namerava prodati zemljišča v Zalogu, Občina pa je 
zainteresirana, da ta zemljišča odkupi. Meni, da je to enkratna priložnost za odkup in s tem 
dana možnost za širitev površin, namenjenih osnovnošolskim in predšolskim dejavnostim v 
Zalogu. Povedal je, da je Kmetijska zadruga Cerklje predložila cenitev zemljišča, ki vključuje 
tudi objekte na tem zemljišču. Omenil je uporabnike, najemnike in solastnike objekta ter 
njihovo problematiko. Z rebalansom se v proračunu zagotavljajo sredstva za odkup 
zemljišča.  
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo.  
 
Janez Korbar – je dejal, da podpira projekt, ki je strateškega pomena. V Cerkljah primanjkuje 
prostora za širitev šolske infrastrukture in bi širitev pomenila poseg v kmetijska zemljišča. V 
Zalogu obstaja prostor sredi vasi in obstaja možnost zgraditi zaključen šolski center z vrtcem 
in v nadaljevanju tudi objekte za kakšne druge dejavnosti.  
 
Silva Dolinar, Miha Zevnik, Jože Ipavec, Franci Sirc, Ana Remškar, Janez Korbar in Vlado 
Ahčin so izrazili podporo projektu nakupa zemljišča v Zalogu za namen širitve šolskega 
prostora. Govorili so o pomembnosti načrtovanja prostora, enkratnih priložnostih, ki se jih ne 
sme zamuditi, o razhajanjih v ceni zemljišča in umestitvi zemljišč v prostorski plan za namen 
družbenih dejavnosti.  
 
Župan Franc Čebulj je zaključil razpravo in predlagal, da se sprejme naslednji sklep: 

9. SKLEP: 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o proračunu Občine Cerklje 
na Gorenjskem za leto 2011. 
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali za sprejem sklepa.  
 
 
Ad 9. 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o avtotaksi prevozih na območju Občine 
Cerklje na Gorenjskem - predlog (skrajšani postopek) 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o avtotaksi prevozih na območju 
Občine Cerklje na Gorenjskem (v nadaljevanju: Odlok) je obrazložila Marta Jarc. Povedala 
je, da Odlok ureja opravljanje dejavnosti avtotaksi prevozov, postopek za pridobitev 
dovoljenja, način opravljanja avtotaksi prevozov, nadzor nad izvajanjem določil odloka in 
kazenske določbe. Avtotaksi prevozi se na območju občine lahko opravljajo le na podlagi 
dovoljenja,  ki ga izda Občina na podlagi vloge prevoznika.  Na pobudo avtotaksi 
prevoznikov za vidno oznako o izpolnjevanju določil občinskih predpisov, se uvaja nalepka, 
ki jo prevoznik prejme vsako leto po plačilu občinske takse za tekoče leto. V Odloku se 
uskladijo tudi določbe o nadzoru, ki ga izvaja Medobčinski inšpektorat Kranj (črta se izvajanje 
nadzora s strani Prometnega inšpektorata RS). 
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo. 
 
Ana Remškar – upa, da se nalepka ne bo dala ponarediti.  
Marta Jarc je odgovorila, da se ob nadzoru preverja tudi izdano dovoljenje. 
 
Župan Franc Čebulj je zaključil razpravo in predlagal, da se sprejme naslednji sklep: 

10. SKLEP: 
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Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme predlog Odloka o spremembah 
in dopolnitvah Odloka o avtotaksi prevozih na območju Občine Cerklje na 
Gorenjskem, v predlaganem besedilu. 
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali za sprejem sklepa.  
 
 
Ad 10. 
Pravilnik o sofinanciranju javnih kulturnih programov in projektov v Občini Cerklje na 
Gorenjskem - predlog 
Franci Sirc je obrazložil predlog Pravilnika o sofinanciranju javnih kulturnih programov in 
projektov v Občini Cerklje na Gorenjskem (v nadaljevanju: Pravilnik). Povedal je, da je bil 
Pravilnik, ki vsebuje tudi merila za točkovanje in vrednotenje kulturnih programov, nazadnje 
sprejet v letu 2003. 
Župan Franc Čebulj je dodal, da je bil Zakon o uresničevanju javnega interesa za kulturo 
sprejet leta 2007, v letu 2010 pa so bile sprejete zadnje spremembe tega zakona, zato je 
potrebna uskladitev Pravilnika. 
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo. 
 
Miha Zevnik – je dejal, da v Pravilniku pogreša poseben poudarek na Letnem programu 
občinskih prireditev in proslav. V točkovanju je sodelovanje pri občinskih prireditvah in 
proslavah zajeto. Meni pa, da bi se moralo definirati dve do tri proslave, ki so bistvenega 
pomena za občino.   
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da se to oblikuje z javnim razpisom. Poudarek je na 
državnih in občinskih praznikih.  
 
Janez Korbar – je vprašal, če se v 17. členu Pravilnika preglednica z izračunom točk za 
udeležbo na revijah pod točko 1 in preglednica z izračunom točk za posamezne 
prireditve/projekta pod točko 4 podvajata.   
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da revije (pevske, folklorne) ne spadajo pod 
prireditve/projekte, ki so drugačnega pomena (npr. projekt za pripravo praznovanja 20-
obletnice samostojne države RS).  
 
Ciril Repnik – meni, da v Pravilniku ne bi bilo potrebno omenjati nepopolnih vlog,  zamude 
vlog, rokov, sklepov, ker je to določeno v Zakonu o splošnem upravnem postopku (v 
nadaljevanju: ZUP), razen če so roki daljši. 
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da je to vključeno v Pravilnik zaradi boljšega razumevanja. 
 
Marko Bolka – je dejal, da se mu ob primerjavi Pravilnika za kulturo in Pravilnika za šport zdi, 
kot da ga ni pripravljala ista komisija. Pri obeh Pravilnikih opaža pomanjkljivo definiranje 
pojmov (kaj je revija, kaj je medobčinsko, kaj je regijsko, lokalno, občinsko) in prosi, da se to 
dopolni. Samostojni izvajalci, ki niso registrirani kot pravna oseba na področju kulture, na 
primer ljubiteljski pisatelji, nimajo pogojev za kandidiranje na javnem razpisu. Meni, da ni 
potrebno, da vse te izločujejo. Zanimalo ga je, zakaj je vedno župan pritožbeni organ in 
kakšna je strategija na področju kulture v občini Cerklje.   
Ana Remškar -  je odgovorila, da je župan pritožbeni organ po ZUP-u.  
Župan Franc Čebulj je glede strategije kulturne ljubiteljske dejavnosti dejal, da je za to 
potrebno pripraviti poseben akt, za katerega je potrebno povabiti vse kulturne ustvarjalce, ki 
bodo izrazili svojo voljo in tudi pogled o tem, kakšna naj bi bila strategija Občine na področju 
kulture. Na podlagi sprejete strategije je kot župan dolžan zagotoviti sredstva za izvajanje. 
Kulturno umetniški ustvarjalci posamezniki morajo imeti status svobodnega umetnika tudi na 
državni ravni, če želijo kandidirati za sredstva. Pravilnik ureja financiranje društvene 
ljubiteljske dejavnosti. Pomanjkljivosti novega Pravilnika se bodo pokazale skozi prakso. 
Pravilnik se bo lahko dopolnjeval in odpravil nepravilnosti na podlagi izkušenj. 
Marko Bolka – osebno meni, da bi bilo dobro, da se v Pravilniku jasno definira,  da se bo 
podpiralo gledališko ustvarjanje, pevske zbore, likovnike in da se bolj kot samo kvaliteto 
izvedbe prednostno podpre kvantiteto, npr. več nastopajočih več točk.  
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Franci Sirc je dejal, da je v Pravilniku o sofinanciranju javnih kulturnih programov in kulturnih 
projektov Občine Cerklje zajeta društvena dejavnost.  Vrhunski ustvarjalec iz druge občine 
se v temu Pravilniku ne bo našel, če pa je to ustvarjalec iz domače občine, se ga lahko 
podpre na način kot je zapisano v Pravilniku. Za strategijo je dejal, da se začne ustvarjati v 
društvih. Da je potrebno za kulturo nameniti več sredstev iz proračuna, je predlagal že sam. 
Sedaj se še veliko ljudi ukvarja s kulturo ljubiteljsko, z velikim zanosom in veseljem, boji pa 
se časov, ko se bodo morali za vsak projekt ti posamezniki plačati. Obrazložil je še 
preglednice, prireditve in revije glede na pomen. Komisija je pregledala tudi Pravilnike drugih 
občin in meni, da je novi Pravilnik v primerjavi s starim, veliko boljši.  
 
Miha Zevnik – je dejal, da je Pravilnik dobro zastavljen. Meni, da mora biti v društvih široka 
baza in prednostno delo z otroki, če želimo pridobiti vrhunske strokovnjake. Točke v 
preglednici 1 razume kot točke za udeležbo na gostovanjih, točke v preglednici 4 pa glede na 
pomen prireditve.  
 
Župan Franc Čebulj je po zaključeni razpravi predlagal, da se sprejme naslednji 

11. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme Pravilnik o sofinanciranju javnih 
kulturnih programov in kulturnih projektov Občine Cerklje na Gorenjskem, v 
predlaganem besedilu. 
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov, 15 jih je glasovalo ZA sprejem sklepa, 1 svetnik je 
glasoval PROTI sprejemu sklepa. Sklep je sprejet.   
 
 
 Ad 11. 
Pravilnik o sofinanciranju letnega programa športa v Občini Cerklje na Gorenjskem - 
predlog 
Matjaž Črnič je podal obrazložitev predloga Pravilnika o sofinanciranju letnega programa 
športa v Občini Cerklje na Gorenjskem (v nadaljevanju: Pravilnik). Povedal je, da Pravilnik 
ureja postopek dodelitve finančnih sredstev za sofinanciranje športnih programov, postopek 
javnega razpisa, vrednotenje športnih programov, splošne pogoje za sodelovanje na javnem 
razpisu, sklenitev pogodb. Odbor za negospodarstvo je pripravil tudi Merila za vrednotenje 
športnih programov – točkovnik (v nadaljevanju: Merila) in je usmerjen predvsem na društva, 
ki se ukvarjajo z otroci in mladino. V Merilih, ki so sestavni del Pravilnika, se popravi napaka  
v tabeli Kazalci za ugotavljanje kakovosti športnih dosežkov, individualni šport. Besedilo »od 
6. do 7. mesta« se nadomesti z besedilom »za 7. mesto«, (od 5. do 6. mesta se točkuje s 
tremi točkami, za 7. mesto pa se dodelita dve točki). Povedal je še, da bodo ugotovitve 
poteka javnega razpisa v nadaljevanju osnova za spremembo in dopolnitev Pravilnika. 
Pravilnik in Merila sta usmerjena za razvijanje športa v občini.  
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo. 
 
Marko Bolka – je dejal, da v primerjavi s Pravilnikom s področja kulture, v Pravilniku ni 
definiranega roka za prijavo na javni razpis. Pogreša mednarodno delovanje, omenjene so le 
dosežene uvrstitve na državnem nivoju. 
Matjaž Črnič je odgovoril, da v občini ni društva, ki bi nastopal na mednarodnem nivoju. 
Pravilnik ne zajema vrhunskega oz. profesionalnega športa. 
Župan Franc Čebulj je dodal, da je Pravilnik pripravljen na podlagi Zakona o športu. 
Predlagani Pravilnik daje poudarek športnemu delovanje otrok in mladine. Obrazložil je 
tekmovanje po ligah. Prioriteto pri sofinanciranju programa športa imajo športna društva in 
klubi, ki imajo svoj sedež v občini Cerklje, in ki opravljajo dejavnost športa z občankami in 
občani, predvsem z otroci in mladimi. Obrazložil je še oblikovanje Meril, kjer je dan velik 
poudarek na klube, ki so najbolj aktivni pri delu z otroci in mladino.  
 
Miha Zevnik - je predlagal dopolnitev Pravilnika v Prehodnih in končnih določilih s členom, da 
možnost prijave na razpis za interesno športno vzgojo predšolskih in šoloobveznih otrok, ki je 
zajeta v letošnjem proračunu, velja z naslednjim letom. 
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Župan Franc Čebulj je pojasnil, da to pojasnjuje 21. člen, ki določa, da izvajalci športnih 
programov, ki že pridobivajo sredstva iz proračuna, ne morejo kandidirati na razpisu. 
Anton Kopitar – se strinja, da je Pravilnik usmerjen k domačim izvajalcem športnih 
programov, tuji izvajalci imajo še vedno možnost pridobiti sredstva iz županovega konta za 
donacije. Moti ga obračunavanje in plačevanje najemnine športne dvorane, saj se klubom 
najprej iz proračuna sofinancira uporaba športne dvorane, nato pa se zaračunana najemnina 
vrača nazaj v proračun. Predlagal je, da se najemnina preprosto ukine. Zanimalo ga je, 
koliko procentov sredstev od dodeljenih sredstev za izvajanje športnih programov se vrne 
nazaj s plačilom najemnine in kako je s čiščenjem športne dvorane, ker se opaža veliko 
prahu, smeti pod tribunami, itd. 
Župan Franc Čebulj – je odgovoril, da so že razmišljali o drugačnem načinu obračunavanja 
in plačevanja najemnine za uporabo športne dvorane, vendar se potem podere sistem 
dodeljevanja sredstev posameznim izvajalcem športnih programov. Za brezplačno uporabo 
športne dvorane bi se lahko potem odločilo tudi društvo, ki dvorano ne potrebuje za samo 
izvajanje športnega programa, na primer balinarska društva, gasilska društva, dvorana pa je 
polno zasedena. Trenutno postavljenega sistema zato ne bi spreminjali. Okvirno se s 
plačilom najemnine dvorane vrne od 25 - 30 %  dodeljenih sredstev, odvisno od dejavnosti 
društva. S pogodbami o najemu kulturnega hrama je možen tudi dogovor, da čiščenje 
opravijo sami uporabniki, vendar je opaziti, da čiščenja potem uporabniki ne opravijo tako kot 
bi morali. Za naprej se zato razmišlja, da bi občina prevzela vsako čiščenje, uporabnikom pa 
se stroški čiščenja zaračunajo.   
Franci Sirc – se strinja, da se mora red in čistoča vzdrževati in da mora imeti najem dvorane 
ceno. Predlagal je manjšo ceno najema kulturne dvorane za domača društva, posebno 
manjša društva, ki potrebujejo oder za vaje. Za tuja društva je cena lahko komercialna. 
 
Silva Dolinar – je podala pripombo na Merila, poglavje II. Vrednotenje programov, in sicer so 
tekmovalci v športu, ki so stari 15 let oz. nad 14 let, že kadeti oz. mladinci. Predlagala je, da 
se v tabelah kazalcev razširjenosti in kazalcev uspešnosti popravi tekst »od 6 do 15 let«, in 
se nadomesti s tekstom: »stari od 6 do 14 let«.   
 
Župan Franc Čebulj je po zaključeni razpravi predlagal, da se sprejme naslednji 

12. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme Pravilnik o sofinanciranju 
letnega programa športa v Občini Cerklje na Gorenjskem, v predlaganem besedilu in s 
predlaganimi popravki.  
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali za sprejem sklepa.  
 
 
Ad 12. 
Letni program športa v Občini Cerklje na Gorenjskem za leto 2011 – predlog 
Matjaž Črnič je obrazložil Letni program športa v Občini Cerklje na Gorenjskem za leto 2011 
(v nadaljevanju: Letni program športa), ki ga občin. Na kratko je predstavil celoten obseg 
sredstev Letnega programa športa, obseg sredstev po posameznih kazalcih ter vsebine 
programov športa, ki se financirajo iz proračuna občine.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Franc Čebulj predlagal, da se sprejme  

13. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme  Letni program športa v Občini 
Cerklje na Gorenjskem za leto 2011, v predlaganem besedilu. 
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali za sprejem sklepa.  
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Ad 13. 
Svetniška vprašanja in pobude 
Marko Bolka – se je županu zahvalil za trud pri iskanju prostora za delovanje glasbenih 
skupin. Svetnikom in svetnicam je predložil dopis Ministrstva za promet, iz katerega izhaja, 
da so pred šolami in vrtci fizične ovire za umirjanje prometa obvezne. Vprašal je župana, če 
ta dokument, ki je sedaj jasna interpretacija Zakona o varnosti cestnega prometa, kaj 
spreminja njegovo izjavo, da dokler bo on župan, ne bo fizičnih ovir.    
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da ležečih policajev nima namena postavljati. Izvaja se več 
aktivnosti za umirjanje prometa. 
Metod Kropar je povedal, da potekajo določene aktivnosti za spremembo prometne 
signalizacije, ki bo še dodatno opozarjala voznike, da se nahajajo v območju umirjenega 
prometa. Za umirjanje prometa poleg fizičnih ovir obstajajo tudi zvočne, svetlobne in druge 
naprave.  
Marko Bolka je nadaljeval, da je v dopisu jasna interpretacija zakona, ki trdi, da morajo 
fizične ovire biti nameščene. Vprašal je, ali gresta potem Občina in župan zavestno v kršitev 
zakona. 
Ana Remškar – je predlagala rešitev, kot je postavitev semaforja, ki pri prekoračitvi hitrosti 
prižge rdečo luč. 
Metod Kropar je obrazložil, da postavitve teh semaforjev še niso odobrene s strani Direkcije 
za ceste, zato so te postavitve še neuradne.  
Ciril Repnik je dejal, da se 2. odstavek dopisa in izhodišča ne ujemajo, tako da te fizične 
ovire niso obvezne. Zgodi se, da so tolmačenja z ministrstva v nasprotju s samo dikcijo 
zakona.  
Franci Sirc  je zadovoljen, da se zadeve premikajo. Predlagal je postavitev semaforja, kjer 
lahko otroci za varen prehod čez cesto sami aktivirajo rdečo luč voznikom. 
Metod Kropar je odgovoril, da je Občina že v prejšnjem mandatu na pobudo svetnika Blaža 
Kaplenika želela postaviti tak semafor pred cerkvijo v Cerkljah. Direkcija RS je vlogo zavrnila 
z utemeljitvijo, da je za postavitev semaforja premajhna številčnost prometa.  
 
Marko Bolka – je vprašal glede varovalnih ograj, kot so na Pšati in v Velesovem, če imajo 
certifikat, da zdržijo nalet vozila.  
Metod Kropar je odgovoril, da je na Pšati nova varovalna ograja - železna ograja, ki je 
namenjena varovanju ljudi in nimajo certifikata za nalet vozil, kot jih imajo odbojne ograje ob 
avtocestah.   
  
Marko Bolka – je slišal, da menda v novem vrtcu kljuke razpadajo, da se okenska krila 
zatikajo in podobno. Vprašal je, če Občina kot investitor kaj ve o tej zadevi. 
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da bi v takem primeru iz šole že dobili sporočilo, vendar ga 
Občina ni prejela. Šola kot upravljavec ima za te zadeve zaposlenega hišnika. Občina bo o 
tej zadevi šoli postavila pisno vprašanje.   
 
Marko Bolka -  je dejal, da je župan na prejšnji seji govoril o javnem razpisu za dom 
starostnikov, dan kasneje je bila v dnevnem časopisu objavljena izjava direktorja Deosa, v 
kateri je povedal, da se z županom dogovarja o začetku projekta. Prosil je za pojasnitev tega 
neskladja. 
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da te izjave ni zasledil in da se pogovarja z vsakomur, če je 
smiselno in v dobrobit občine in občinskega proračuna. Z več možnimi investitorji v Sloveniji 
se je pogovarjal in jih povabil, da investirajo v Cerkljah. Upa, da bodo v dobro občinskega 
proračuna lahko svetniki in svetnice pripeljali ponudnika, ki bo ponudil več, kot je bil sklep 
občinskega sveta. Sredstva za investicije so bila ustvarjena predvsem na podlagi dobrega 
gospodarjenja. Zgolj z denarjem davkoplačevalcev bi bil delež sredstev v proračunu za 
investicije le 15 %. Če bo projekt propadel, bo izvedena raziskava, kdo je krivec za to. 
Občina je zelo pozorna na pravilnost izvedbe postopkov. Župan je dejal, da nič ni 
dogovorjeno, se pa pogovarja in se še dogovarja z možnimi investitorji. Tako kot se 
pogovarja v drugih primerih, na primer za zemljišče v Zalogu, se pogovarja tudi za zemljišče 
v Šmartnem. 
 
Marko Bolka – je dejal, da ne ve, zakaj je župan proti temu, da se ga sprašuje in vprašanja  
rangira na resna, manj resna, neprimerna in žaljiva vprašanja.  Glede zborov občanov je 
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slišal, da župan odhaja z zborov občanov predčasno, da so razprave burne in da večkrat 
preidejo na osebno raven. Podal je pobudo, da se zapisniki zborov objavijo na spletni strani.  
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da ni nobenih obračunavanj na osebni ravni. Z zbora 
občanov je odšel samo v Poženiku, ker je imel neodložljive zadeve. Proces volitev in 
predstavitev programa je izvedel. Na vseh zborih je predstavil tri glavne projekte: krvavški 
sistem, kanalizacija in dom starostnikov in še obrazložil posamezne projekte v vasi. V 
Poženiku je pooblastil svetnico Silvo Dolinar, da nadaljuje z vodenjem zbora. Obravnavala se 
je še točka »Predlogi in pobude vaščanov«, ki se zapišejo v zapisnik. V občinski upravi se bo 
opravila analiza predlogov in pobud z vseh zborov občanov. Na zborih občanov je tudi 
povedal, da bodo predlagane investicije pregledali na sestanku z vsemi novoizvoljenimi 
predsedniki vaških skupnosti. Skupaj z občinsko upravo bodo pregledali realnost predlogov 
za obdobje 4-ih let. Na zboru občanov vasi Dvorje, kjer se je obravnavala prestavitev meje in 
ulični sistem je zadevo jemal bolj osebno, ker niso sprejeli predloga spremembe meje med 
Cerkljami in Dvorjami, ki je pomemben za lastnike novih stanovanjskih objektov, ki se ne 
morejo prijaviti kot občani. Predlog spremembe meje je na zboru večkrat obrazložil, vendar 
ta ni bil sprejet.      
 
Janez Korbar – je podal pobudo s strani občanov, ki jih skrbi usoda 100-letne lipe pri kužnem 
znamenju predlaga, da se postavi ograja ali kako drugače zaščiti, da se lipa ne bo posušila. 
Župan Franc Čebulj  je odgovoril, da bo poslan dopis Zavodu za varstvo narave za ogled.  
 
Vlado Ahčin – je dejal, da je bil januarja podpisan projektni sporazum Slovenije s Švicarsko 
konfederacijo za projekt Obnovljivi viri v alpskem prostoru. Vključenih je bilo šest občin: 
Kranj, Žiri, Gorenja vas-Poljane, Bled, Gorje, Kranjska gora; za šest projektov je bilo na voljo 
4,2 milijona evrov in gre večinoma za postavitev sončnih elektrarn na osnovnih šolah in 
obnovo bazena v Kranju. Vprašal je, zakaj Občina Cerklje ni pristopila k temu oz. če ne 
izpolnjuje pogojev, na primer pogojev glede razvitosti občin, itd. Podal je pobudo,  da se 
Občina vključi v take projekte, glede na to, da je za področje Gorenjske do leta 2015 še na 
voljo kar nekaj nepovratnih sredstev. 
Župan Fran Čebulj  je odgovoril, da te projekte  vodijo Gorenjske elektrarne. Občina ni želela 
pristopiti k projektu.  Občina se je že pogovarjala za namestitev sončne elektrarne na športni 
dvorani, vendar je bila ponudba za celoletni najem strehe izredno majhna. Poleg tega bi bila 
obremenitev strehe prevelika in ob dodatni teži snega obstaja nevarnost, da se streha zruši.  
 
Franci Sirc – je dejal, da se fotovoltaična elektrarna splača, če jo narediš s svojim denarjem. 
Najemnina se ne splača. Glede omenjene težave s hišnimi številkami v Dvorjah je povedal, 
da je Elektro pokazal razumevanje in je objekte v novem naselju priklopil na elektriko, čeprav 
se priklop gospodinjstev na elektriko sicer ne izvaja na objektih brez hišne številke. Podal je 
še pobudo za pravilno izobešanje zastav. V Velesovem se gradi nov športni center, drogovi 
za zastave niso pravi in se zastave ne vpenjajo pravilno. Še enkrat je omenil zbore krajanov 
in posredovano pismo g. Ušeničnika. Strinja se, da župan, svetniki in občinska uprava 
poslušajo ljudi in poizkušajo upoštevati njihova mnenja. Zdi se mu prav, da bo župan 
ponovno sklical zbor občanov vaške skupnosti. Meni, da je vzrok težav z Vasjo brez ovir 
premajhna obveščenost od začetka projekta.     
Župan Franc Čebulj je povedal, da so drogovi za zastave tipske konstrukcije in da se bo 
skušalo v tej smeri nekaj storiti. Glede Šmartna je dejal, da so nekateri vaščani že na 
predvolilnem shodu povedali, da so jih k nasprotovanju za dom potegnili trije, štirje 
posamezniki. Obrazložil je zgodovino nakupa zemljišča, spremembe prostorskih aktov, 
arheološka izkopavanja in pridobivanje sredstev za projekte.  
 
Anton Kopitar – je omenil težave kmetov, zaradi nespoštovanja določb odloka glede 
sprehajanja kužkov in njihovih iztrebkov. Predlagal je, ali da se postavijo stojala z vrečkami 
za iztrebke, ali da se obvesti inšpekcijsko službo, da prične s svojim delom, ali da se v 
Novicah izpod Krvavca objavi del tega odloka in opozorilo, da naj ljudje počistijo za seboj. 
 
Ad 14. 
Poročilo župana 
Župan Franc Čebulj je podal poročilo o javnih naročilih: 
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1. objavljeno je javno naročilo za Izgradnjo kanalizacijskega omrežja Občine Cerklje na 
Gorenjskem in priklop na čistilno napravo 

2. pripravlja se razpisna dokumentacija za letno in zimsko vzdrževanje lokalnih cest 
3. pripravlja se razpisna dokumentacija za izgradnjo ceste z mostovoma 

 
 
Župan Franc Čebulj je zaključil sejo občinskega sveta.  
 
Seja je bila končana ob 19.00 uri. 
 
 
Zapisala:       Sejo občinskega sveta 
Jana Jenko       je vodil župan 
        FRANC ČEBULJ   


